

Bestyrelsesmøde 04-09-2023

Hos Hanne Kl. 18:30

Deltager: Jerome, Hanne, Charlotte, Carsten og Finn

PUNKTER PÅ DAGSORDEN		Ansvarlig
Godkendelse af sidste referat	Referat er tidligere fremsendt men kan også findes her:	Alle
Trænerkabale/Status	<p>Tumlinge & U4/5 U6/7 U8 U13P Herre 1 Dame 1 – møde med trænerteamet Ungtrænere U11D – Michael G U19D</p> <p>Tumlinge & U4/5 – vi mangler stadig trænere til Tumlinge, vi har stadig god forældre tilslutning. Vi mangler træner til U4/5, så vi hutler os igennem. Vi laver et internt opslag samt opslag på Facebook.</p> <p>U 6/7 Vi skriver kontrakt med Camilla Tvernø U8 – Hanne tager en snak med Jesper Tvernø. U13P – Jerome prøver at kontakte Gitte Hvis det ikke lykkedes, laver vi opslag på Facebook, men vi kontakter også vores træner, for at hører om nogen i deres omgangskreds. Herre 1 – vi har lavet aftale med Jens Orby, som starter tirsdag den 5. september. Dame 1 – møde med trænerteamet – Vi prøver at sætte et møde op med de nye trænere, som er startet efter den 1. maj. Vi laver agenda. Ungtrænere – Vi har 9 ungtrænere: U13P: Maia U11P: Viktoria U11D: Alberte og Louie U9. - Mandage: Anna Kathrine, Clara og Anna U8/9 onsdage: Lærke og Ella U11D. Michael Gamst – Vi rykker nogle U9D drenge op og tager nogle U11D og rykker dem op til U13D. Vi gør dette for at få en homogen gruppe af drenge spillere. U19D – Vi arbejder stadig på hold samarbejde med Skovlunde/Stenløse.</p>	

Herlev Festuge - Evaluering	Status på Arrangement i hallen Kaffe/kagebod i bymidten Det gik rigtig godt, alle vagter var dækket ind og vi havde en fin omsætning. Vi dropper eget arrangement i hallen til næste år, i stedet for lægger vi vores kræfter i bymidten. Det var en stor succes med slikkepinde.	Alle
Håndoffice – Holdsport - Medlemmer	Der mangler enkelte medlemmer på Holdsport, Hanne kigger på det.	
Idrætsforum 12-09-2023	Idrætsforum den 12. september kl. 17 Kultur- og Fritidsudvalget godkendte før sommerferien en proces for revidering af retningslinjer for fordeling af faciliteter i Herlev Kommune. På Idrætsforum den 12. september kl. 17.00 vil potentialer og barrierer på baggrund af konkrete punkter blive drøftet. Medlemmer af Idrætsforum vil senest medio august pr. mail få tilsendt de konkrete punkter til drøftelse i baglandet forud for Idrætsforum. Jerome deltager i mødet.	
Foreningens fremtid	General frustration over vi ikke når at tænke og tale om foreningens fremtid.	
Kampplanlægning	Charlotte skriver til Steen Krogsgaard omkring kampplanlægning.	Charlotte
Idrætsklasse	Jerome har brug for administrativ hjælp Winni, Kjeld og Daniel Skipper. Vi har brug for deres mailadresse.	Charlotte sørger for oprettelserne
Beslutning af hvilke cup foreningen deltager i Evt.	Næstved stævne – Opstartsstævne - Klubtur Jule stævne – Frit Påske stævne – AGF – Klubtur U19 skal sammen med Senior afdelingen finde et stævne sammen. Sportyfiend Cup	Den bliver taget op efter sommerferien.
Dispensationer 2023/24	Lærke Møller-Jensen (U15P) – Godkendt at Lærke spiller U15P, da vi ikke har et U17P hold. Louis Olsen (U11D/U9) – Vi afventer situationen med op og ned rykninger af spillere på U9D, U10D og 11D.	
Kalenderoversigt	Charlotte har lagt oversigt på Holdsport.	Charlotte
Billede på Holdsport	Når Finn sender træner oversigt, er der 14 dage fra den dato.	Efter sommerferien laver vi en deadline, for at trænerne selv lægger et billede på

		Holdsport. Ellers tager Finn et billede og lægger på deres profil.
Materiale	Der er kommet en nyt udstyr, hvor trænerne skal gøres opmærksom på at det er fællesudstyr.	Jerome Hanne Charlotte
Evt.	Spillertøj til Herre 1+2, skal vi finde penge til, da sponsorat er trukket tilbage. Charlotte kontakter Spar Nord Herlev, for at hører om de er interesseret.	
Næste Bestyrelsesmøde		2. oktober 2023 kl.18:30